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- Risico-opslag IGM, advies accountant, waarom geen onderpand? 
De gemeente is 100% aandeelhouder, de enige financier en de opdrachtgever van de IGM. In 
dat kader vinden wij het verkrijgen van extra zekerheden, zoals een onderpand, geen 
toegevoegde waarde hebben. Te meer omdat het college de IGM opdracht heeft gegeven af 
te bouwen en panden te verkopen.  
Overigens heeft de IGM bij het verstrekken van leningen aan bedrijven wel hypothecaire 
zekerheden verkregen. Tot slot voert de IGM met enige regelmaat taxaties uit op de waarde 
van de panden. 
 
De aanbevelingen van de accountant zijn wel aanleiding voor het college om opnieuw te 
kijken of de huidige werkwijze t.a.v. het verstrekken van leningen nog voldoet.  

 
- P. 74. Waardoor is het traject Sourcing Openbare Ruimte vertraagd? Hoe zit de relatie met de 

doorontwikkeling van uitvoering Fysiek/organisatie ontwikkeltraject? En hoeveel vertraging is 
er opgelopen? 
Antwoord: In november 2017 heeft de raad van Almelo ingestemd met de interne 
verzelfstandiging. Deze taken zijn ondergebracht bij eenheid Uitvoering Fysiek. Vervolgens is 
de interne verzelfstandiging opgegaan in de concern brede reorganisatie die op dat moment 
ook gaande was (besluitvorming maart 2018). Hierin is echter een vertraging opgetreden van 
circa 1,5 jaar. 
 
De taakstelling betrof in 2018 concreet 450.000 euro en is bij het vaststellen van de 
programmabegroting 2018 incidenteel afgedekt ten laste van het incidentele perspectief. 
Binnenkort zullen wij u middels een raadsbrief nader informeren over de realisatie en planning 
van Uitvoering Fysiek. 
 


